
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2020–2021 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2021Z14871 

Vragen van leden Kathmann, Gijs van Dijk en Kuiken (allen PvdA) aan de 
Minister van Economische Zaken en Klimaat over kleinschalige evenementen 
die niet door kunnen gaan wegens corona (ingezonden 2 september 2021). 

Vraag 1
Bent u bekend met het feit dat horecazaken die voorheen gesloten evenemen-
ten mochten organiseren, dat nu niet meer mogen omdat ze een terrasver-
gunning hebben? 

Vraag 2
Waarom mogen horecaondernemers met een eigen buitenruimte geen 
kleinschalige evenementen aanbieden, zelfs niet als ze voldoen aan de zelfde 
eisen als grotere evenement? 

Vraag 3
Welke specifieke regel zorgt ervoor dat een horecaondernemer met een 
terrasvergunning geen evenementen mag organiseren? 

Vraag 4
Snapt u dat deze horecaondernemers niet hun terrasvergunning op willen 
geven om af en toe een evenement op hun eigen terras te organiseren? 

Vraag 5
Hoe beoordeelt u het dat geen kleinschalige evenementen mogen aanbieden, 
doordat ze een terrasvergunning hebben? 

Vraag 6
Bent u het met ons eens dat horecaondernemers die voorheen evenementen 
op hun terras organiseerde en dat nu niet meer mogen economisch gezien 
een klap krijgen? 

Vraag 7
Hoe schat u de economische schade voor deze horecaondernemers in? 

Vraag 8
Vindt u dat deze ondernemers aanspraak moeten kunnen maken van 
eventuele verlengde noodsteun voor nachthorecaondernemers? Zo nee, 
waarom niet? Zo ja, hoe gaat u dit vormgeven?
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